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1120227 高中職生中翻英短文翻譯題目 

在地的市場是個有趣的地方。許多人喜歡一大早到市場去買水果、蔬

菜、肉類和魚類。那裡的食物也很新鮮，而且很便宜。在市場裡，攤販

販售雞肉、豬肉和牛肉。當你不想煮飯時，你也可以買熟食。這樣非常

方便！你需要些新衣服或一雙鞋嗎？你也可以在市場上買。一些市場裡

也會有中藥店。你可以在相同的地方買到許多東西。 

 

在地的 local   攤販 vendor  熟食 cooked food    

中藥 Chinese herbal medicine          
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1120227 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

Local markets are interesting places. Many people like to go to the 

markets early in the morning to buy fruits, vegetables, meat, and fish. The 

food is also fresh and cheap there. At the market, vendors sell chicken, pork 

and beef. When you don’t want to cook, you can also buy cooked food. It is 

very convenient. Do you need some new clothes or a pair of shoes? You can 

also buy those in the market. There are Chinese herbal medicine stores in 

some markets, too. You can buy many things at the same place. 

 

 


